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1. Dick Hamaker (75),  

Lid in de Orde van Oranje-Nassau.  

Mijnheer Hamaker, uw vrijwilligerswerk kenmerkt zich door actieve betrokkenheid, 

mensen bij elkaar brengen en uzelf ondergeschikt maken aan het grotere doel.  

Bijna twintig jaar was u trainer van SV Almere, tegenwoordig FC Almere. De 

voetbalvereniging van Almere-Haven. U legde bij jonge kinderen van vier en vijf jaar de basis 

voor plezier in het voetbal. Dat deed u door deze Mini Pups, zoals ze genoemd worden, op 

een laagdrempelige en leuke manier sport en spel bij te brengen.  

U was bezig met het opzetten van trainingen en methodieken. En dat deed u zeer gedegen. U 

vroeg therapeuten en leraren om input voor de trainingen.  

Voor u was het toen al klip en klaar dat je altijd moet aansluiten bij de belevingswereld van 

de kinderen.  

En u besteedde zeker ook tijd aan het opvoeden van de ouders van de jonge voetballertjes.  

Positieve aandacht was uw credo, negatief gedrag was langs de lijn taboe. En dat was lang 

voordat dit overal een belangrijk onderwerp werd.  

In 2008 stopte u met uw vrijwilligerswerk.  

In de laatste jaren bij de club was u ook nog twee keer een periode interim-voorzitter. Het 

waren woelige tijden voor de club, vooral financieel gezien.  

Aan u werd gevraagd om orde op zaken te stellen. En dat deed u!  

U behoedde de voetbalclub voor een faillissement.  

Vlak voor uw pensionering werd u in 2010 commissaris bij de Almeerse Theaters. Ook weer 

in een woelige periode. Samen met de Raad van Toezicht had u de taak om de schouwburg 

financieel gezond te maken en voor een aantrekkelijk cultureel aanbod te zorgen. Daarbij 

kwam uw daadkracht goed van pas. Zeker ook door uw inzet is de schouwburg in rustiger 

vaarwater gekomen.  

In 2017 verliet u de Raad van Toezicht.  
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Op dit moment bent u nauw betrokken bij het Hospice Almere waarvoor u secretaris bent. 

En dat betekent jaarplannen opstellen, contacten met relaties onderhouden en subsidies 

aanvragen. Ook begeleidde u de verhuizing naar het huidige pand aan de Meesterstraat.  

 

In 2018 breidde u uw vrijwilligerswerk verder uit. U werd ook secretaris van de Vereniging 

Vrienden van Hospice Almere. Een vrijwilligersfunctie die u, net als uw bestuursfunctie bij het 

hospice, nog steeds uitoefent.   

 

Als vakbondsbestuurder bij de FNV Dienstenbond streed u voor de sociale zaak. U heeft er 

mede voor gezorgd dat de 36-urige werkweek en het Sociaal Plan in Nederland zijn 

ingevoerd. Mede dankzij u kunnen mensen sindsdien minder dan 40 uur werken en zijn er 

betere voorwaarden bij reorganisaties.  

 

Mijnheer Hamaker, als vrijwilliger spant u zich vanaf 1984 bijna onafgebroken in voor 

verschillende verenigingen.  Onbaatzuchtig, sociaal gedreven en verbindend. De sociale zaak 

is in uw vrijwilligerswerk en betaalde werk altijd een drijfveer geweest. 

 

Met veel plezier kan ik u daarom vertellen dat Zijne Majesteit de Koning u heeft benoemd tot 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau. 

 

2. Ate Douma (66j) 

 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau.    

 

Mijnheer Douma, u bent een man die zich op vele manieren inzet voor uw familie en voor 

andere mensen om u heen.  

Uw zoon Alfred omschrijft het heel treffend. Ik citeer hem: “Mijn vader maakt de wereld 

steeds een beetje beter en mooier. Hij gaat voor je door het vuur.  Geen afstand of tijd is te 

veel. Voor zijn gezin, familie, vrienden, de mensen in de buurt en ook voor ‘vreemden’.” 

 

Ik begin dicht bij huis.  
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Al zeventien jaar bent u mantelzorger voor uw dochter Jolien en haar twee kinderen. In 2005 

kreeg uw dochter een bedrijfsongeluk waardoor haar leven 180 graden draaide. Door u staat 

zij nog letterlijk en figuurlijk overeind.  

U deed alles met uw kleinkinderen wat een actieve vader doet met zijn kinderen. U bracht 

uw dochter overal in het land naar behandelingen. Natuurlijk doet u dit als betrokken vader 

en opa uit liefde voor uw dochter en kleinkinderen.  

Maar het feit dat u zoveel steun biedt in zulke heftige en zware periodes en al zo lang, dat is 

heel bijzonder!   

Voor uzelf was het ook zwaar. Maar u hield het vol. Daarbij wordt u gesteund door uw 

echtgenote Astrid waarmee u al 44 jaar getrouwd bent. 

 

Ook in de wijk bent u een sociaal actieve man. Als u buurtbewoners een tijdje niet heeft 

gezien, zoekt u ze op om te kijken of u iets voor ze kan betekenen.  

Het komt er eigenlijk op neer dat u altijd klaarstaat om te helpen daar waar hulp nodig is.  

Zoals voor vriendin Annette, uw neef Dennis, voor een Franse mevrouw die met haar auto 

boven een afgrond hing, voor uw ‘aangenomen zoon’ Corné en voor ouderen die graag 

willen fietsen. Ook de oorlog in Oekraïne zet u in de actiestand: u helpt onder andere met 

het inzamelen van spullen.  

 

Toch vindt u na uw pensionering in 2006 nog tijd om als vrijwilliger aan de slag te gaan. Tien 

jaar lang was u bestuurslid ‘Evenementen’ en vrijwilliger bij de motorclub Yamaha Diversion 

Club Nederland.  

 

Natuur heeft ook uw grote interesse. U bent als trouwe vrijwilliger verbonden aan het 

Voedselbos in de Sieradenbuurt.  

En voor Landschapsbeheer Flevoland bent u actief lid van de hoogstambrigade die zich inzet 

voor het behoud en beheer van boomgaarden op erven in Flevoland.  

Ook bent u betrokken bij het vogelbeheer in Flevoland.  

Met uw humor en instelling levert u een bijdrage aan de sfeer. 

 

Mijnheer Douma, het zijn eigenlijk vaak de gewone dingen die je doet die écht het verschil 

maken in een andermans leven.  
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Er is veel waardering voor u en vandaag voeg ik daar nog graag de waardering van een 

persoon aan toe, namelijk de Koning. Het heeft Zijne Majesteit de Koning namelijk behaagd u 

te benoemen tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau.  

 

3. Speech Alie Eiswilder-Kruger (72j) 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau.  

Mevrouw Eiswilder, in 1985 werd de voetbalclub Buitenboys opgericht. En vanaf de eerste 

dag bent u bij deze Almeerse voetbalclub betrokken.  

Dat deed u meestal niet alleen. Zeker in de beginperiode deed uw echtgenoot Rinus ook een 

flinke duit in het zakje.    

De eerste vijf jaar helpt u bij het organiseren van evenementen en feestavonden. Vooral de 

jeugdfestiviteiten kunnen op uw steun rekenen.  

Maar u hebt meer ambities, want in 1990 wordt u voorzitter van de vereniging. Iets wat u 

nog nooit gedaan had. Maar zoals bij u past, gaat u er vol goede moed tegenaan.  

U neemt het voorzitterschap tien jaar op u. En met succes. In die periode haalt u onder meer 

een belangrijke sponsor binnen en gebeurt er veel voor de jeugd.  

De jeugd bij de club is toch wel waar uw hart het meeste naar uitgaat. Als u stopt als 

voorzitter, stapt u direct over naar de jeugdcommissie.  

U organiseert van alles voor de jeugdleden. Van jeugdkampen en speldagen tot 

karaokeavonden en een nieuwe Legotafel.   

U start ook een kaartclub bij Buitenboys. En die bestaat nog steeds. Eén keer per maand 

komen liefhebbers van klaverjassen of jokeren bij elkaar.  

De opbrengst van de kaartavonden komt, hoe kan het ook anders, al ruim dertig jaar ook ten 

goede aan de jeugd.  

En dan blijft er ook nog geld over voor het jaarlijkse diner voor alle kaartspelers.  

U heeft uw financiële zaakje goed op orde! 

Eigenlijk is niets teveel voor u als het om Buitenboys gaat.  
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Als er een scheidsrechter niet aanwezig is, besluit u zelf om de wedstrijd te fluiten. U bent 

altijd op de club en altijd aanspreekbaar.  

In mei 2011 overlijdt uw echtgenoot Rinus die, ik zei het al in het begin, ook veel voor de 

vereniging deed.  

Maar u pakt de draad al snel weer op. U verzorgt voor de club Tombola’s, dat zijn loterijen 

waar u ook de cadeaus voor regelt. En de opbrengst komt weer ten goede aan de jeugd. En 

dan zijn er nog de veteranen van de club waarmee u jaarlijks naar de Ardennen gaat. 

Maar u heeft ook oog voor uw medebewoners van de Molenbuurt en uw familie. Als u 

iemand kan helpen doet u dat met veel toewijding.  

Mevrouw Eiswilder, ik ga afronden. Al 38 jaar bent u actief bij de voetbalclub Buitenboys. Dat 

is een prestatie van jewelste. En het wordt enorm gewaardeerd.  

Nog niet eerder werden er zoveel ondersteuners bij een aanvraag genoemd: namelijk alle 

800 leden van Buitenboys! Ook onze Koning is onder de indruk van uw inzet. Daarom kan ik u 

meedelen dat Zijne Majesteit de Koning u heeft benoemd tot Lid in de Orde van Oranje-

Nassau.  

 

4. Speech Charles ‘Sjarl’ Valent (76) 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau  

 

Mijnheer Valent, jaren geleden kreeg uw vrouw Elly een hersenbloeding. Na een 

revalidatieperiode had u beiden de behoefte om in contact te komen met lotgenoten.  

Alleen… er was in de omgeving van Almere geen mogelijkheid om mensen met Niet 

Aangeboren Hersenletsel (NAH genaamd) te ontmoeten.  En toen werd u een man met een 

missie.  

U besloot om zelf een contactgroep voor lotgenoten op te richten. Het NAH 

Ontmoetingspunt Almere zag in 2010 het levenslicht.  

En wat bleek? Er was ook een enorme behoefte bij andere inwoners van Almere en 

omstreken.  
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Al gauw werd het Ontmoetingspunt een vertrouwde plek waar je met lotgenoten onder 

elkaar bent en je begrepen voelt.  

Ook de partners van mensen met NAH vinden er steun.  

 

U bent naast oprichter ook voorzitter en steekt u veel vrije tijd en energie in de vereniging. 

Daarbij gesteund door een hechte club van vaste vrijwilligers. En dat alles doet u naast de 

zorg voor uw vrouw. En klopt het dat u ook nog werkt?  

 

U beheert de website en Twitter. U organiseert uitstapjes en activiteiten voor de leden. Zoals 

laagdrempelige etentjes in een prikkelarme omgeving en de maandelijkse bijeenkomsten op 

het ontmoetingspunt.  

En u verzorgt waardevolle attenties bij ziekte en verjaardagen. Hoe attent u bent, bleek ook 

toen u in coronatijd iedereen via de mail een hart onder riem stak en de leden tijdens de 

feestdagen een presentje stuurde.  

In deze moeilijk tijd voor eenieder, vergat u de leden niet, heel bijzonder. En u bent samen 

met uw echtgenote ook altijd zelf aanwezig. 

 

Uw vereniging ontvangt geen subsidie, dus gaat u zelf op zoek naar sponsoren. En dat 

betekent dat u alle mogelijke bronnen aanboort om geld in te zamelen. En dan is er nog het 

NAH-punt in het Flevoziekenhuis waar u mensen te woord staat die meer willen weten over 

Niet Aangeboren Hersenletsel.   

 

Ik ben onder de indruk van de vele brieven die ik ontving over u. Terwijl het schrijven van een 

brief voor mensen met Niet Aangeboren Hersenletsel enorm veel energie kost.  

Leden van uw vereniging schreven dat u altijd een vriendelijk woord voor hen heeft en 

iedereen in zijn waarde laat. Dat er rust van u uitgaat. En dat is belangrijk voor mensen met 

NAH.  

En ze schreven dat leden dankzij het ontmoetingspunt een nieuw leven hebben gekregen, 

met een sociaal netwerk.  
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Mijnheer Valent, niets is u te veel als het gaat om de vereniging. Dankzij u hebben mensen 

met Niet Aangeboren Hersenletsel weer een doel in hun leven. U helpt hen en hun familie 

weer verder in het leven. 

U bent zelf heel bescheiden over uw werk en treedt niet op de voorgrond. Liever geeft u alle 

ruimte aan degenen die naar het ontmoetingscentrum komen. Hoog tijd dus om u ook eens 

in het zonnetje te zetten en u te vertellen dat u door Zijne Majesteit de Koning bent 

benoemd tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau.  

 

5. Patrick Willems (37j) 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau.  

  

Mijnheer Willems, de jeugdbrandweer is uw lust en uw leven.  

Als elf-jarig jongetje was u al door de brandweer gegrepen.  

In uw geboorteplaats Utrecht werd u lid van de jeugdbrandweer. Enkele jaren later, in 1998 

verhuisde u naar Almere. En het toeval wilde dat daar juist een jeugdbrandweer werd 

opgezet. Natuurlijk meldde u zich daar ook direct voor aan.  

 

Leerzame jaren met veel persoonlijke groei volgden.  

 

Maar in 2003 kwam het onvermijdelijke moment: u werd 18 jaar en dat is het sein om de 

jeugdbrandweer te verlaten. Of overstappen naar de ‘echte’ brandweer. Daar koos u om 

persoonlijke redenen niet voor.  

Maar u kreeg de kans om alles wat u had geleerd over te brengen op een nieuwe generatie 

jonge brandweermensen. Een mooie vrijwilligersfunctie als jeugdleider en instructeur bij de 

jeugdbrandweer in Almere werd het dus.  

En u was een droomkandidaat met al uw ervaring. Maar ook door uw tomeloze inzet die u 

als elf-jarig ventje al liet zien.   

 

In die tijd was de jeugdbrandweer Almere een zelfstandige stichting. Inmiddels is de 

jeugdbrandweer onderdeel van Veiligheidsregio Flevoland en een kweekvijver voor de 

Veiligheidsregio geworden.  
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Al bijna twintig jaar leidt u onafgebroken elke maandag  jongeren op tussen de twaalf en 

achttien jaar met het uiteindelijke doel dat zij later bij de ‘echte’ brandweer gaan.  

De kwaliteit van uw pupillen is hoog en veel jeugdleden zijn doorgestroomd naar de 

beroepsbrandweer.  

Maar ook als ze niet bij de beroepsbrandweer aan de slag gaan, leren ze als 

jeugdbrandweerlid iets waar ze hun hele leven profijt van hebben. In teamverband kunnen 

werken en klaarstaan in nood.  

 

Uw inzet bij de jeugdbrandweer is tijdrovend, want bij alleen ‘opleiden’ blijft het niet. U bent 

ook belast met het uitzetten van oefenscenario's en u organiseert verschillende 

evenementen zoals de landelijke Veiligheidsdag en de Gehandicaptendag die de gemeente 

Almere ieder jaar verzorgt.  

 

Ook vertegenwoordigt u de jeugdbrandweer op landelijk niveau tijdens vergaderingen.  

 

U bent waarschijnlijk de langstzittende jeugdleider binnen de jeugdbrandweer Flevoland. En 

u zorgde er mede voor dat de jeugdbrandweer is geprofessionaliseerd.    

  

U heeft een drukke baan als chefkok. Maar u houdt altijd voldoende tijd vrij voor de 

brandweermensen in spé. Het maakt niet uit wat er gedaan moet worden, u regelt het. 

Iedereen kan altijd bij u terecht met zijn of haar vragen of problemen. Het is, dat zei ik al 

eerder, uw lust en uw leven.  

 

Mijnheer Willems, door uw inzet heeft u veel jongeren opgeleid die een bijdrage leveren bij 

het handhaven van  de openbare orde en de veiligheid. Wij kunnen in Almere trots zijn op 

deze jongeren en zeker ook op u omdat u aan de basis van deze ontwikkeling staat.  

Daarom heeft  Zijne Majesteit de Koning u benoemd tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau. 

 

6. Theo Holtslag  (74j) 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau.  
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U bent één van de eerste bewoners en, nog meer bijzonder, uw zoon was de eerste baby van 

Almere. U stond met uw laarzen in de kleigrond. 

De Almeerse inwoners van het eerste uur zijn echte aanpakkers en dat geldt zeker voor u!  

 

In 2016 meldde u zich als vrijwilliger bij de Floriade-organisatie. En al gauw was u nauw 

betrokken bij deze expo die als het ware in uw achtertuin ligt.  

Een hoogtepunt in de geschiedenis van de Foriade was zeker het bezoek van Koning Willem-

Alexander op de openingsdag.  

En ongetwijfeld was het voor u ook heel bijzonder.  

Want u reed de koning met een golfkar over het park.  

U kreeg van uw collega’s nieuwe oranje klompen en was te zien op het NOS journaal.  

 

U was dagelijks op het park en vooral bezig met facilitaire zaken.  

U startte vroeg in de ochtend om het park in gereedheid te brengen voor de eerste 

bezoekers. U sprong bij waar nodig.  

Uw inzet en hart voor het park maken u bij collega’s, deelnemers, leveranciers en bezoekers 

geliefd.  

 

Na uw Floriade-ochtenden ging u nog even langs uw andere paradijs: uw volkstuin. De 

Floriade-vlaggen wapperden daar naast die van Ajax.  

 

Dat die Ajax-vlaggen daar hangen is natuurlijk niet toevallig. In de periode 1985 tot 2018 was 

u vrijwilliger bij de supportersvereniging van Ajax.  

U was betrokken bij alle thuis- en uitwedstrijden van Ajax en bij andere evenementen.  

U wist het vertrouwen te winnen van duizenden supporters.  

De F-side droeg u op handen. Want u ging met deze supporters in gesprek.  

Door uw inzet zijn vele wedstrijden en evenementen vlekkeloos verlopen.   

 

Een soortgelijke functie had u tot 2012 ook bij FC Almere City. Daar zag u als hoofdsteward 

toe op de veiligheid en begeleidde u supporters. U was ook mentor van beginnende 

stewards.  

Ook hier hebben de supporters u in hun hart gesloten.   
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Mijnheer Holtslag, uw vrijwilligerswerk is de afgelopen jaren van zeer grote waarde geweest! 

U betekent veel voor Almere.  

 

Er is veel waardering voor u en vandaag voeg ik daar nog graag de waardering van een 

persoon aan toe. Het heeft Zijne Majesteit de Koning namelijk behaagd u te benoemen tot 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau. 

 

7. Stefan Obbens (33j) 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau.   
 

Mijnheer Obbens, u dacht dat u hier vandaag als gast van mede-brandweercollega Patrick 

Willems bent. U heeft hem immers voorgedragen voor een lintje. Maar u bent hier ook 

vandaag om zelf in het zonnetje te worden gezet.   

U bent wel een heel speciaal geval, als ik het zo mag zeggen. U bent namelijk één van de 

jongste inwoners van Almere die vandaag een onderscheiding krijgt en ik vermoed zelfs van 

Nederland. 

 

De liefde voor de brandweer zat er ook bij u al jong in.  

Op uw twaalfde werd u lid van de jeugdbrandweer Almere.  

En er ging een wereld voor u open.  

 

Op school had u het niet altijd makkelijk. U werd door de docenten gezien als een leerling die 

niet gemakkelijk zijn aandacht erbij kon houden.  

Eenmaal bij de brandweer was daar niets meer van te merken. U wilde juist alle ‘in en outs’ 

leren.  

Nu als volwassene bent u bezig met brandveiligheid als directeur van uw eigen bedrijf in 

brandpreventie. 

 

Inmiddels bent u 33 jaar en bent u betrokken bij de droom van andere twaalfjarigen. Vanaf 

2007 bent u als vrijwilliger hoofdjeugdleider bij de Brandweer Almere.  
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U houdt zich bezig met de doorontwikkeling van de jeugdbrandweer. U weet de jeugd met 

veel passie te enthousiasmeren voor het brandweervak.  

Oefenen in donkere ruimtes, deelnemen aan conditietesten, materiaalkennis bijbrengen en 

leren samenwerken. Met als resultaat een flinke aanwas van jeugdleden. 

 

Als hoofdjeugdleider geeft u ook leiding aan de jeugdleiders en heeft u de 

eindverantwoording voor de kwaliteit van lesgeven.  

Daarbij houdt u uw collega-jeugdleiders altijd voor: ‘alleen ga je sneller, maar samen kom je 

verder!’  

 

U hebt ook talent voor organiseren. Eén keer per jaar organiseert u met collega-jeugdleiders 

een dag voor mensen met een handicap: de Brandweerdag.  

 

Ook bij de jaarlijkse landelijke Veiligheidsdag bent u altijd zeer nauw betrokken. Op die dag 

laten brandweer, politie en zorgpersoneel aan belangstellende burgers zien wie zij zijn en wat 

zij doen.  

 

Uw tweelingzus Manon is trots op u omdat u zich al 15 jaar inzet voor de Jeugdbrandweer 

Almere. Hierdoor vervullen veel jongeren een rol in het handhaven van de openbare orde en 

veiligheid. Ik ben dan ook verheugd u te vertellen dat u door Zijne Majesteit de Koning bent 

benoemd tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau. 

 

8. Els van Boxtel (58j) 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau.   

 

U kwam ruim 33 jaar geleden in Almere  wonen. Vanaf dat moment voelt u zich betrokken bij 

uw buurt en de stad.  

Vrijwel direct zette u zich met veel passie in bij de opbouw van de stad met de vele jonge 

gezinnen. Als kind ondervond u wat armoede met je doet. U helpt mensen die hetzelfde 

meemaken, weer de goede richting op te gaan. U streeft ernaar om samen te werken aan 

een oplossing op lange termijn. 
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De brieven van verschillende mensen die u ondersteuning biedt, zijn hartverwarmend. Mooi 

ook de omschrijvingen die men voor u heeft: onze eigen majoor Boszhard, Elsje Wensje en 

een vrouw met de energie van een jonge God.  

U was in de begintijd van Almere oprichter en voorzitter van verschillende 

bewonersinitiatieven. Zoals van de ‘Stichting Belang Jeugd’.  Die heeft als doel om de 

effectiviteit van het jeugdbeleid te verbeteren.  

Of ‘Jonge mama’s’ die hulp biedt aan jonge moeders.  

En Oké Almere voor jongeren die thuis of op school vastlopen.  

 

Ongeveer tien jaar geleden richtte u de Stichting Wensjes Almere op. Deze stichting helpt 

inwoners van Almere die in urgente nood zijn.  

U zet als vrijwilliger met hart en ziel in voor deze gezinnen.  

Op dit moment gaat het om ruim 200 gezinnen.  

Deze stichting helpt inwoners van Almere die in urgente nood zijn. Ook organiseert de 

stichting activiteiten om mensen uit hun isolement te halen.  

U zorgt voor verbindingen met ondernemers, instellingen, het wijkteam en de gemeente.    

 

Een initiatief met ook een persoonlijke drijfveer is de Vlindertuin Inaya in het Polderpark in 

Almere.  

Dit is een gedenktuin voor ouders en familieleden van baby's die voor de 24e week van de 

zwangerschap zijn overleden. 

U werd zelf in 2015 geconfronteerd met het overlijden van uw kleindochtertje Inaya in de 22e 

week van de zwangerschap.  

De tuin wordt onderhouden door u en vrijwilligers en buurtjongeren.  

 

U bent ook betrokken bij het Vlinderveld op Begraafplaats en Crematorium Almere Stad.  

Het Vlinderveld is de eerste begraafplaats in Nederland voor zeer jong overleden baby's. Dit 

is een mooie samenwerking tussen Crematorium en begraafplaatsen Almere, de gemeente 

en het Flevoziekenhuis. 
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Het is indrukwekkend hoe u zich inzet voor de Almeerse samenleving. U laat zich door niks 

uit de weg slaan, zelfs niet door uw onzekere gezondheidssituatie.  

En u wordt ook wel het hart van Almere genoemd. En u weet, zonder het hart klopt een stad 

niet.  

In 2018 ontving u de Bonifatiusspeld.  

Daar komt vandaag nog een onderscheiding bij.  

Ik kan u namelijk meedelen dat Zijne Majesteit de Koning u heeft benoemd tot Lid in de Orde 

van Oranje-Nassau.  

 

9. Frits van Buuren (77j) 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau.  

 

Tegen u als sportman past het vandaag om een gezegde van een groot sportman te citeren: 

Elk nadeel heb zijn voordeel. U weet vast wel waar ik op doel.  

Toen u begin van deze eeuw door een reorganisatie uw baan als technisch tekenaar verloor, 

verplichtte het UWV u om de solliciteren. U zag dat niet zo zitten, want wie neemt je nog aan 

als je de vijftig al bent gepasseerd?  

U kwam zelf op het idee om vrijwilligerswerk gaan doen voor 40 uur. En dat deed u bij twee 

atletiekclubs; AV’23 in Amsterdam en Almere’8.  

Dat u koos voor atletiekverenigingen, was niet toevallig. U was als jongen van veertien al op 

de Jaap Eden baan in Amsterdam te vinden. Toen nog een atletiekbaan in de zomer. U stopte 

een tijdje, maar later keerde u dus weer terug als materiaalman en sterke atleet bij 

atletiekclub AV’23 in Amsterdam.  

 

U kunt niet alleen uw passie voor sport kwijt in uw vrijwilligerswerk, maar ook uw creativiteit 

en liefde voor techniek.  

U maakt zelf hulpmiddelen voor atletiektrainingen. Of u bedenkt inventieve ophangsystemen 

voor materialen, een afdekplaat voor de kogelstootring, een lage ‘puppiehorde’ voor de 

jeugd of oefenmateriaal om mee te slingeren.  

Behalve materiaalbeheerder bij beide clubs, bent u ook wedstrijdondersteuner. Bij de club in 

Amsterdam bent u inmiddels gestopt. Bij Almere ’81 doet u dat nog steeds. 
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Ook op een ander vlak bent u nog zeer actief, namelijk als trainer. U was jarenlang zelf atleet 

in werpsporten en behaalde de nodige successen.  

En vandaag de dag brengt u dat over op anderen.  

Uw specialisatie ligt bij kogelstoten, speerwerpen, discuswerpen, kogelslingeren en 

gewichtwerpen. Dat betekent veel trainen, maar ook veel gezelligheid met de sporters. Effe 

een bakkie doen, met iets lekkers erbij, bijpraten, elkaar In de maling nemen en atleten bier 

leren drinken.  

Met uw Amsterdamse humor en vriendelijke stijl van trainen bent u zeer geliefd bij jong en 

oud op de vereniging.  

 

Uw carrière als vrijwilliger begon opmerkelijk genoeg niet bij een atletiekvereniging maar bij 

de Gymnastiek & Turn Vereniging Almere Stad, een vereniging die niet meer bestaat. 

Doordat uw beide dochters daar turnden, vroeg men u als bestuurslid. ‘Mijn eerste taak was 

om puin te gaan ruimen’, heeft u wel eens gezegd. En dat puinruimen ging u goed af. De 

vereniging kwam er financieel bovenop en het ledenaantal groeide explosief. 

 

Mijnheer Van Buuren, met uw enthousiasme en tomeloze inzet als vrijwilliger bent u een 

inspiratie voor het verenigingsleven. Slechts toekijken vanaf de zijlijn is voor u geen optie.  

Helaas werkt het lijf niet altijd meer mee. U heeft in uw actieve sportcarrière als atleet 

verschillende nationale records op de werponderdelen gehad.  

Maar Almeerse Sportman van het Jaar worden is er helaas nooit van gekomen. Ik hoop dat 

wat ik u nu ga vertellen deze teleurstelling enigszins goedmaakt.  

 

Zijne Majesteit de Koning heeft u namelijk benoemd als Lid in de Orde van Oranje -Nassau.  

 

10. Hans Lap (74) 

Lid in de Orde van Oranje Nassau 

U bent al meer dan 15 jaar een zeer bekende figuur in de buurt Hoekwierde en omgeving.  

U bent een van de bewoners die vanaf 2007 het Vogelbos in de buurt Hoekwierde structureel 

onderhouden. Inmiddels bent u technisch coördinator.  
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Maar het bleef niet bij het onderhoud van het Vogelbos alleen. Buurtbewoners Paul Weber 

en Ton Huijzer vatten in 2011 het plan op om voor een groter gebied in de omgeving het 

onderhoud en groenbeheer door bewoners te laten uitvoeren. De Stichting Zelfbeheer 

Hoekwierde en omstreken zag het levenslicht. En u was één van de eerste bewoners die zich 

bij Paul en Ton aanmeldde om mee te doen. Helaas zijn beide oprichters kort na elkaar in 

2020 en 2021 overleden. Maar hun werk wordt voortgezet, onder andere door u.  

 

Samen met ongeveer tachtig vrijwilligers bent u het hele jaar door in Hoekwierde aan de slag 

met zaken als groenonderhoud, straten schoonmaken, afvalbakken legen, 

bestratingswerkzaamheden en bosbeheer.  

Voor iedereen bent u een vertrouwd gezicht in de wijk, altijd met uw oranje hesje aan het 

werk, bijna dagelijks, weer of geen weer.  

 

Als technische coördinator regelt u onder andere de werkvoorbereiding. Ook onderhoudt u 

de zelfaangelegde jeu-de-boules-baan, ruimt u dagelijks zwerfafval op en bent u 

contactpersoon voor de gemeente voor de afvoer van het groen- en snoeiafval.  

En u bent ook contactpersoon voor de levering van bladkorven en planten, over welke 

bomen gekapt moeten worden en het melden van kapotte straatverlichting.  

Tussendoor houdt u ook nog de veiligheid in de gaten. 

 

Ook nam u in 2021 de taak op zich om het weekjournaal op de website van de 

zelfbeheergroep te verzorgen. Dat doet u samen met uw echtgenote. Dat weekjournaal geeft 

een mooi beeld wat er in een week door de bewoners wordt gedaan. En dat is 

indrukwekkend.  

 

Daarbij laten mooie foto’s ook nog de variatie aan flora en fauna in Hoekwierde zien. Dat is 

mede het resultaat van het ecologische beheer dat u en andere bewoners uitvoeren.  

 

Bewoners en mede-vrijwilligers omschrijven u als een zeer dienstbare en aimabele man. U 

benadert de bewoners en andere vrijwilligers altijd met humor, enthousiasme en een 

positieve instelling.  
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En dat werkt aanstekelijk. Er melden zich nog steeds nieuwe vrijwilligers aan. U bent een 

echte motivator en aanjager voor het stadsbeheer en groenonderhoud in dit deel van Almere 

Haven.  

 

Mijnheer Lap, u heeft hart voor Almere en de wijk Hoekwierde.   Altijd bezig met het 

onderhoud en verfraaien van de publieke ruimte in Hoekwierde en omgeving. Met als 

resultaat een groen paradijs in onze stad. Maar u heeft ook oog voor de mens. U verbindt 

mensen waardoor Hoekwierde een hele fijne sociale buurt is. Dit alles wordt bijzonder 

gewaardeerd en daarom kan ik u vertellen dat Zijne Majesteit de Koning u heeft benoemd tot 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau. 

 

11. Rens van Grinsven (68j) 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau.  

Mijnheer Van Grinsven, in een jonge stad als Almere is het bijzonder wanneer mensen al 

bijna veertig jaar als vrijwilliger aan een organisatie zijn verbonden. U bent zo’n persoon. 

Want u bent sinds het prille begin van ‘de Hele van Almere’ als vrijwilliger bij deze de 

Almeerse triatlon betrokken.   

Na uw eerste editie was u zo verknocht aan het evenement dat u de rol van projectmanager 

Medische zaken op u nam.  

U hield zich bezig met het in goede banen leiden van de medische afdeling van de triatlon 

voor, tijdens en na het evenement.  

Pas ver in de jaren 2000 droeg u het stokje over en werd u weer ‘gewoon’ vrijwilliger bij de 

Stichting Holland Triatlon.   

 

Als ik uw talent als vrijwilliger in één zin moet omschrijven, dan is het ‘Mijnheer Van Grinsven 

kent wel iemand of regelt het anders zelf wel’.   

 

Andere organisaties weten daar ook over mee te praten. Zoals de voetbalvereniging SV 

Almere, tegenwoordig FC Almere. Daar bent u van 1980 tot 2006 een onmisbare schakel 

geweest in het reilen en zeilen van deze voetbalclub.  
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U was verzorger en medisch begeleider, lid van de sponsorcommissie en algehele vrijwilliger 

van de club. Ook ondersteunde u bij de organisatie internationale toernooien en had u zitting 

in de adviescommissie voor het bestuur. 

 

Uw organisatietalent zet u ook in voor het zoeken van sponsoren voor goede doelen. Vanaf 

2017 tot op de dag van vandaag bent u actief bezig om gelden voor de niet-gesubsidieerde 

Stichting Muziekids bijeen te brengen. Dat doet u bijvoorbeeld door benefietavonden en 

concerten te organiseren. Muziekids biedt kinderen die in het ziekenhuis verblijven de 

mogelijkheid om zelf én met elkaar muziek te maken.  

 

Een organisatie die ook heel blij is met uw organisatietalent, is de Stichting MS Research. U 

zamelt als ambassadeur al meer dan dertig jaar geld in voor MS-onderzoek. Sterker nog, u 

behoort tot de koplopers als het gaat om geld bijeen te brengen voor onderzoek naar MS.  

De 24-uur van Almere in 1990 was uw eerste grote hardloopevenement om geld in te 

zamelen voor de MS stichting. Deze wedstrijd had u samen met een groep sportieve 

vrienden bedacht en georganiseerd. In 2003 droeg u het  projectmanagement van deze 

wedstrijd over, maar u bent nog steeds actief en betrokken bij hand- en spandiensten.  

Met het organiseren van verschillende activiteiten heeft u inmiddels ongeveer 3 miljoen euro 

opgehaald. En informeerde u duizenden mensen die betrokken waren bij tal van 

sponsoractiviteiten over de noodzaak van wetenschappelijk onderzoek voor en naar MS.  

 

Mijnheer Van Grinsven, u bent u de perfecte ambassadeur vanwege uw zeer persoonlijke 

betrokkenheid bij MS. U verdient alle lof voor het feit dat u zich zo enthousiast én 

professioneel inzet voor iets wat u persoonlijk zo raakt. Lof krijgt u ook van Zijne Majesteit de 

Koning. Hij heeft u namelijk  benoemd tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau. 

 

 

12. Wilma van Lijf-Roskam (77) 

 

RIDDER in de Orde van Oranje-Nassau.  

  

  

Mevrouw van Lijf, u komt al ruim twintig jaar op voor de belangen van huurders.  
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Het begon als lid van een klankbordgroep in 2002. 

Vervolgens werd u lid van een bewonerscommissie in Almere Haven. Daarna werd u 

bestuurslid en voorzitter van de Huurdersvereniging Almere.  

En sinds 2018 bent u ook voorzitter van de Samenwerkende Huurdersorganisaties bij 

woningcorporatie Ymere.  

Deze koepel vertegenwoordigt  vier huurdersorganisaties in Almere, Amsterdam, Haarlem en 

Haarlemmermeer.  

Waar een zitting in een klankbordgroep in 2002 allemaal toe kan leiden!   

 

In al deze vrijwilligersfuncties komt u op voor de belangen van huurders en vooral voor de 

sociale huurders en huurders die zorg nodig hebben.  

Daarnaast wijst u al jaren op het feit dat de woningen verduurzaamd moeten worden omdat 

huurders de energierekening niet meer kunnen betalen. En dat is nu helaas actueler dan 

ooit!  

 

Het begon dus in 2002.  

Als lid van een klankbordgroep zette u zich in voor de bewoners in uw wooncomplex en uw 

buurt.  

Een jaar later kwam daar een bewonerscommissie uit voort.  

Ik vermoed dat u toen de smaak te pakken kreeg. Want in 2003 werd u bestuurslid en in 

2015 voorzitter van de Huurdersvereniging Almere.  

In die functies maakt u zich hard voor ruim 9.000 Almeerse huurders.  

En met resultaat.  

Mede door uw inzet wordt er de komende tijd fors geïnvesteerd in woningen in Almere. 

Bijvoorbeeld in de Bouwmeesterbuurt en in de Gouwen.  

En u blijft nog een tijdje voorzitter, want u wil het goed overdragen aan de volgende 

generatie bestuursleden. Dat tekent uw inzet.  

Als vertegenwoordiger van de huurdervereniging Almere was u ook betrokkene bij de 

vorming van 3HO. Dat is een samenwerking van drie huurdersorganisaties in Almere. Zo 

ontstond een stevige gesprekspartner met de gemeente en de woningcorporaties. 
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En dan is daar nog uw functie als voorzitter bij de Samenwerkende Huurdersorganisaties.  

Deze huurdersorganisatie behartigt de belangen van ongeveer 70.000 huurders van de 

woningcorporatie Ymere in Amsterdam, Almere, Haarlem en Haarlemmermeer.  

U was vanaf 2009 bij deze stichting betrokken en dat deed u met veel inzet, overtuiging en 

gedrevenheid. Eerst als bestuurslid en later als voorzitter.  

Onder uw voorzitterschap is de stichting op allerlei terreinen geprofessionaliseerd.    

Het huurverhogingsgesprek met woningcorporatie Ymere is veranderd van een advies tot 

een zeer serieus onderhandelingsmoment. En dat is op landelijk niveau echt uniek. Per 1 

januari 2023 bent u gestopt als voorzitter.  

 

Mevrouw Van Lijf, u wordt  gezien als een open, onopgesmukte en warme voorzitter. Met 

veel humor, onvermoeibaar en wars van dikdoenerij.  

Voor uw inzet voor bewonersbelangen in Almere maar ook daarbuiten heeft het Zijne 

Majesteit de Koning behaagd u te benoemen tot Ridder in de Orde van Oranje-Nassau. 

 

13. Dick van Geijlswijk (77j) 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau.   

 

Mijnheer Van Geijlswijk, ik wil met u graag terugkijken op uw inzet voor de muziek.  

Dat begint in 1955 in Amsterdam. U werd als een van de eersten lid werd van wat toen nog 

drumband BUBO heette.  

Als tienjarig jochie werd u tamboer.  

Later werd u ook bestuurder bij de drumband.  

U vertegenwoordigde de vereniging bij vergaderingen en overleggen in de Amsterdamse 

muziekwereld.   

En u blijft de muziekgroep, nu al 47 jaar lang.  

 

Zo nam u twee perioden het penningmeesterschap op u. En was u betrokken bij de 

organisatie van optredens en uitvoeringen.  

Fanatiek bent u ook. Toen u net een hartoperatie had ondergaan en er een plaatopname van 

BuBo plaatsvond, was u van de partij terwijl u nog niet helemaal fit was.  
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In 2021 na het overlijden van uw echtgenote Loes heeft u uw plekje bij het slagwerk bij de 

drumband weer opgepakt. En ook als vrijwilliger maakt u zich weer verdienstelijk.   

 

Uw liefde voor muziek bracht u bij de stichting Music Management in Almere. Deze stichting 

wordt gerund door oud-muzikanten.  

Als vrijwilliger helpt u vanaf 2002 eigenaar Peter Koster met het coördineren en begeleiden 

van deelnemers en groepen.  

Zoals bij optochten van Sint Nicolaas en van de Kerstman in Almere en omstreken.  

U begeleidde het muziekkorps en verzorgde in de pauzes de catering voor de muzikanten. Als 

‘Opa-Piet’ begeleidde u ook een pietenband tijdens het Nationaal Pietenband Festival.  

En bij Sinterklaasintochten liep u gekleed als Zwitserse Garde naast het paard van 

Sinterklaas. Gekleed in een  prachtig kostuum dat uw vrouw voor u en de andere gardisten 

had verzorgd.  

 

Uw echtgenote was ook uw vaste maatje toen u na uw pensionering in 2008 vrijwilliger werd 

bij het Flevoziekenhuis Almere.  

U vervoerde er patiënten. En weer was u als Piet betrokken bij het  Sinterklaasfeest, deze 

keer samen met uw zoon.  

Patiënten, maar ook collega’s ervaren u als een lieve, betrokken en geïnteresseerde man. En 

bovenal een vrolijke man, ongeacht de omstandigheden.  

En ook hier was u weer fanatiek. Twee weken na een gecompliceerde elleboogbreuk was u 

alweer op uw post in het ziekenhuis.  

Samen met uw vrouw was u altijd beschikbaar voor het Flevoziekenhuis. U stopte 

noodgedwongen door corona in 2020.  

 

Vanaf 2020 kon u aan de slag in Almere bij de bloedbank Sanquin. U bent er gastheer en 

verzorgt het donorcafé, de kinderspeelhoek en de tijdschriftenhoek.   

 

Mijnheer Van Geijlswijk, mensen zoals u vormen de olie in de maatschappelijke machine.  

Dat wordt enorm gewaardeerd. Daarom kan ik u meedelen dat Zijne Majesteit de Koning u 

heeft benoemd tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau. 
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14. Rinus Hofs (65j) 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau.  

Meneer Hofs, u behoort tot de pioniers van het Almeerse groen, de natuur en de bossen.  

Dat liet u zien als vrijwilliger bij tal van groene initiatieven in onze nog jonge stad.  En in uw  

baan bij de voormalige Rijksdienst voor de IJsselmeerpolders.  

U groeide op in de Noordoostpolder en kwam na een groene opleiding in Almere terecht.  

Daar was u in 1986 mede-oprichter van IVN Almere, het Instituut voor natuureducatie.  

En die jas past u goed. Uw passie is immers het delen van kennis van de natuur met anderen.  

Het was een prachtige tijd: een nieuw land met ongekende mogelijkheden voor de natuur.   

U ontwikkelde een natuurgidsencursus en doceerde deze op geheel eigen wijze aan de 

natuurgidsen in spé. Niet door veel theorie bij te brengen, maar door naar buiten gaan en te 

kijken, te ruiken, te luisteren en zelfs te proeven.  

U bent tot op heden bij het IVN betrokken als bestuurslid, coördinator natuurexcursies en 

natuurgidsenopleider.  

In 1992  richtte u een nieuwe organisatie op die, hoe kan het ook anders, weer met natuur te 

maken had.  

Het werd het genootschap Het Levende Huis waar u vanaf de start secretaris van bent.  

Van oorsprong stelde dit genootschap zich tot doel om het landschapskunstwerk ‘Het 

levende huis’ te onderhouden.  

Inmiddels is er een nieuw ‘Levend  Huis’ ontstaan in Almere Haven. En het genootschap 

onderhoudt nu veel meer bomen in Almere.  

Ook bent u medeverantwoordelijk voor het boekje ‘ Boomverhalen, een kleine geschiedenis 

van Almere’.  In dit boek beschrijft u het bijzondere verhaal van de Beatrixboom die door 

Koningin Beatrix in 1981 in het Beatrixpark in Almere werd geplant.  
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De boom werd door u na een heftig incident weer liefdevol is opgekweekt. [Vandalen hadden 

de boom omgezaagd, en is daarna door dhr Hofs liefdevol verzorgd op het erf van zijn 

ouders] 

U weet veel van bomen en hun geschiedenis en kunt bij het genootschap veel van uw kennis 

kwijt aan iedereen die het horen wil. 

En dan is er nog uw betrokkenheid als penningmeester bij De Windhoek, een tuinvereniging 

waar u zich vanaf 2007 actief voor inzet.  

Dat is veel werk en u doet het met veel toewijding en plezier.  

U ziet het als uw taak om mensen te enthousiasmeren om te gaan tuinieren.  

U geeft rondleidingen over het complex en zet u in voor natuurbehoud en diversiteit.  

Mijnheer Hofs, ondanks de minder vrolijke tijden voor u in persoonlijk opzicht, kunnen uw 

medevrijwilligers altijd een beroep op u doen.  

U bent een mensenmens met een gouden hart.  

Dat resulteerde in een indrukwekkende loopbaan als vrijwilliger op het terrein van 

natuureducatie, tuinieren en cultuur.  

Vanwege uw inzet kan ik u meedelen dat Zijne Majesteit de Koning u heeft benoemd tot Lid 

in de Orde van Oranje-Nassau. 

 

15. Speech Inez Sandfort (68) 

 Lid in de Orde van Oranje-Nassaui 

 

Mevrouw Sandfort, als buurtbemiddelaar voert u in Almere al meer dan 25 jaar gesprekken 

met bewoners die een conflict hebben met buren en daar niet meer zelf uitkomen. Waar 

anderen af en toe een met mensen om tafel gaat doet u dat aan één stuk door. Ent dat al 

meer dan een kwart eeuw.  

 

U was in 1996 mede-oprichter van Buurtbemiddeling. Almere was één van de eerste 

gemeente met het fenomeen Buurtbemiddeling. Als buurtbemiddelaar krijgt u het voor 
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elkaar om veel conflicten en irritaties op te lossen of kleiner te maken. U hebt een enorme 

inzet en bent zeer betrokken bij de inwoners en de andere buurtbemiddelaars. Dat alles 

heeft in grote mate bijgedragen aan het succes en de professionaliteit van Buurtbemiddeling 

in Almere. Welzijnsorganisatie De Schoor, de organisatie achter Buurtbemiddeling, is ook blij 

met u.  

Niet voor niets was u al eens vrijwilliger van het jaar bij De Schoor. 

 

Maar u doet veel meer dan bemiddelen tussen mensen met een conflict.  

U heeft heel veel nieuwe vrijwilligers opgeleid, ontwerpt trainingsmateriaal en begeleidt 

intervisiebijeenkomsten met buurtbemiddelaars. En u bent nooit te beroerd om op het 

laatste moment in te springen als een buurtbemiddelaar onverwachts is uitgevallen.  

 

Ethiek en ethische kwesties zijn zaken die u na aan het hart liggen en waar u zich hard voor 

maakt.  

Dat is vast één van de redenen dat u bij Cordaan, een grote zorgorganisatie, ook als 

vrijwilliger aan de slag bent gegaan. Een organisatie waar u tot uw pensionering in 2021 ook 

werkte als maatschappelijk dienstverlener.  

In de zorg zijn er dagelijks ethische dilemma’s en u weet als geen ander het gesprek hierover 

binnen Cordaan te begeleiden. Dat doet u in het moreel beraad waarin professionals en 

vrijwilligers cases en dilemma’s bespreken die tijdens de uitvoering van hun werk ontstaan. U 

begeleidt als procesbegeleider deze gesprekken.  

En aan het einde van een gesprek bepaalt u gezamenlijk welke beslissing over de zorg er 

genomen kan worden.   

 

U bezit eigenschappen die u goed van pas komen. U heeft veel geduld, kan goed luisteren en 

onderzoekt nauwkeurig wat de precieze vraag is.  

Ook bent u op het juiste moment kritisch, maar altijd met respect voor uw medemens. 

Daarbij denkt en werkt u vanuit de client of inwoner. En helpt hen om zelf 

verantwoordelijkheid te nemen.  
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Door de intake- en bemiddelingsgesprekken die u heeft gevoerd, hebben vele inwoners weer 

begrip voor elkaar gekregen en is de irritatie tussen buren afgenomen of zelfs helemaal 

opgelost.  

En door uw werk in het moreel beraad heeft u bijgedragen aan een cultuur bij Cordaan 

waarin zorgprofessionals in de organisatie het gesprek aangaan over ingewikkelde ethische 

dilemma’s.  

 

U durft zaken te benoemen en heeft daarbij scherp voor ogen waar het allemaal om draait in 

een zorgorganisatie: de klant, die altijd voorop staat.  

Dankbaar en betekenisvol werk. Daarom ben ik verheugd om u te vertellen dat u door Zijne 

Majesteit de Koning bent benoemd tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau. 

 

16. Anton Spaan (64j) 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau.  

 

U heeft van het sporten voor mensen met een beperking letterlijk en figuurlijk werk 

gemaakt.  

Dat doet u in Almere met uw sport- en maatjesproject Super COOL! Dit project biedt mensen 

met een verstandelijke beperking de mogelijkheid om deel te nemen aan sportactiviteiten.  

U bent de initiatiefnemer, ambassadeur en projectleider. En ook bent u trainer en begeleider 

van de deelnemers.  

 

Super COOL! heeft zijn oorsprong in 2005.  

Toen organiseerde u op het Schippersplein schaatsen voor slechtziende deelnemers. Al gauw 

werd het een activiteit waarbij mensen met een licht verstandelijke beperking konden 

schaatsen en skeeleren. Dit organiseerde u samen met de Almeerse Schaatsvereniging. 

En zo was Super COOL! geboren.  

 

Ondertussen heeft Super COOL! meer dan 100 vrijwilligers. Deze sportmaatjes begeleiden en 

stimuleren mensen met een verstandelijke handicap bij het sporten.  

De deelnemers maken kennis met verschillende sporten.  
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Vaak worden deelnemers daarna lid van een sportvereniging.  

 

Het project is ook zo succesvol omdat u verbinding zocht met de zorgorganisatie Triade en de 

Vrijwilligers en Mantelzorg Centrale Almere.  

Hierdoor konden deelnemers en de maatjes die hen begeleidden, geworven worden. De 

deelnemers zijn super enthousiast.   

 

Het geeft ze vertrouwen om in zichzelf te geloven, ze zijn zelfstandiger en zelfbewuster. Dat 

verrijkt ook het leven van de  vrijwilligers.  

Een vrijwilliger omschreef het treffend: “Ik ga met een grote glimlach naar Super COOL! en 

kom met een nog grotere glimlach weer thuis”. 

 

In 2013 bent u deels in een betaalde functie aan de slag gegaan bij Super COOL! Het project 

moest toekomstbestendig worden. Ook meldde u Super COOL! aan voor het Oranjefonds.  

Dat leidde tot een koninklijk bezoek aan de skeelerbaan.  

De organisatie werd professioneler en uw sport- en maatjesproject werd in 2020  

genomineerd voor de jaarlijkse prijs ‘De Appeltjes van Oranje’.  

Super COOL! was inmiddels in 2018 onder uw leiding ondergebracht in een zelfstandige 

stichting.  

 

Ook legde u de verbinding met Special Olympics Nederland.  

Hierdoor kon een aantal deelnemers van Super COOL! in 2015 deelnemen aan de Special 

Olympics in Los Angeles.  

Twee jaar lang heeft u er met de sporters voor getraind.  

Het werd een onvergetelijke ervaring.  

Voor de sporters, voor hun familie en ook voor u en uw echtgenote Tineke.  

 

Mijnheer Spaan, alle sporters hebben een plekje in uw hart.  

 

Het project Super COOL! is inmiddels binnen Almere, de gehandicaptensportwereld, de KNSB 

én Special Olympics Nederland bekend. 
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Ik ben dan ook verheugd om u mee te delen dat vanwege deze prestatie Zijne Majesteit de 

Koning u heeft benoemd tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau. 

 

17. Romeo Lobo (52j) 

Lid in de Orde van Oranje-Nassau.  

 

Vraag aan jongeren in Almere wie Romeo Lobo is en het antwoord zal zijn: “Een vriend en 

vader voor ons”. Of nog een andere uitspraak over u: “Romeo is een held zonder cape”.   

Zelf zegt u: “Praat samen met jongeren in plaats van over hen” en “Jongerenwerker word je 

niet, dat ben je”.  

Dan snap ik dat jongeren u zo waarderen.  

U zet jongeren in hun kracht.   

 

Bij u is er geen scheidslijn tussen uw baan als jongerenwerker bij de Schoor en uw 

vrijwilligerswerk voor jongeren. Waar u zich kunt inzetten voor jongeren, doet u dat.  

U heeft oog voor jongeren die niet vanzelf mee kunnen doen in Almere. U staat altijd klaar 

om het beste uit jonge mensen te halen. Jaar in jaar uit.  

 

U bent altijd op zoek naar samenwerking tussen de stad en de jeugd. U geeft jongeren een 

stem, luistert naar ze, en helpt ze hun talenten te ontplooien. U motiveert jongeren om het 

beste uit zichzelf te halen.  

Als verbinder zet u ook zeer succesvol uw netwerk in. Iedereen kent u en u kent iedereen.  

U verbindt jongeren, organisaties, scholen en diverse instellingen met elkaar. 

 

U bent de drijvende kracht achter veel lokale jongerenactiviteiten zoals projecten rond de 

Maatschappelijk Diensttijd, jongerendebatten, de acties 'Schoon Almere' en trainingen over 

onderwerpen zoals omgaan met geld.  

U regelt dat kinderen kunnen sporten via jeugdsportfondsen.  

Ook realiseerde u een skatebaan in samenwerking met de gemeente, en was u de spilfiguur 

bij het Veiligheidshuis. 

U zette zich in voor een eigen jongerenplek toen het jongerencentrum in het stadshart van 

Almere sloot.   
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In deze speech mag uw inspirator ook niet ontbreken. Dat is René Kempenaar. Deze Almeerse 

jongerenwerker die veel te vroeg overleden is, sloeg een arm om iedereen. En zo inspireert u 

op uw beurt weer mensen om u heen.   

 

U werk stopt eigenlijk nooit, maar toch ziet u nog kans om in 2019 de Stichting JAMES op te 

richten en in 2022 af te studeren.  

JAMES staat voor Jongeren Almere Met Een Stem.  

JAMES ondersteunt kwetsbare jongeren in Almere bij hun sociale ontwikkeling en 

participatie.  

Het is mooi om te zien hoe  jongeren zich ontwikkelen in deze onofficiële jongerenraad.  

 

Mijnheer Lobo, u maakt zich in Almere sterk voor de professionalisering van jeugdparticipatie 

en talentontwikkeling.  

Dit alles heeft ertoe geleid dat Zijne Majesteit de Koning u heeft benoemd tot Lid in de Orde 

van Oranje-Nassau.  

 

 

 

 

 

 

 


